



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

26 October 2021

Dear Parent / Guardian,

Arrangements of Whole-day Face-to-Face Class for S6 Students

As the school staff and S6 students have reached the required vaccination rate for the resumption of the whole-day face-to-face classes, and in preparation for the HKDSE, the school has arranged afternoon supplementary lessons for all S6 classes starting from 2 November 2021 (Tuesday). The details of the arrangement are as follows:

Date	School days (starting from 2 November 2021)
Time	8:15 am – 3:40 pm
Lunch Time	1:20 pm – 2:30 pm
Timetable	Timetable for the morning session remains unchanged Timetable for the afternoon supplementary lessons can be referred to the attachment in eclass

The school will continue to strictly implement all the necessary anti-epidemic measures. Regarding meal arrangement, students could have their lunch at the tuck shop area. However, they should keep social distance during meals; perform hand hygiene before and after eating; and not share food or drink, or utensils with others.

Students are required to follow the school rules and guidelines as the normal school days. They have to attend all the lessons (including afternoon supplementary lessons) punctually. Frequent absences will adversely affect a student's conduct grade. As usual, students who are absent or late for the supplementary lessons are required to submit a parent's letter with valid reason and/or supporting documents within seven school days. The details can be referred to the Student Handbook.

For further information, please contact the class teachers concerned at 2576 1871. Thank you for your attention and support to the school.

Yours faithfully,

Mr. LEE Tung-ching

Principal

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

中六級全日面授課堂安排(詳情請參閱英文版)

由於本校教職員及中六級學生已達到恢復全日面授課程所需的疫苗接種率，學校將於 2021 年 11 月 2 日（星期二）起為所有中六班級安排全日面授課堂，以協助學生應付香港中學文憑考試。有關安排詳情如下：

日期	由 2021 年 11 月 2 日起所有上課日
時間	上午 8:15 至 下午 3:40
午膳時間	下午 1:20 至 下午 2:30
上課時間表	上午仍維持現有的上課時間表 下午的上課時間表請參閱附件

學校將繼續嚴格執行一切必要的防疫措施。有關膳食安排，學生可以在小食部範圍享用午餐。然而，他們仍應注意在用膳期間保持社交距離，於進食前後清潔雙手，以及切勿共享食物或飲品或共用餐具。

學生必須如常遵守校規，準時上課（包括下午的課堂），而經常缺席課堂或會影響其操行及成績。缺席課堂或遲到的學生必須在七個上課天內提交家長信和/或證明文件。詳情可參考學生手冊。

如有疑問，可致電 2576 1871 與班主任聯絡。感謝各位家長合作。

Timetable for S6 Supplementary Lessons

Time	Class	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	
14:30 – 15:05	6A	MATH CCM 305	<u>S6 X1</u> BIO PHY PCK KWY BIO PHY	CHIN / NCD / NCD YHY / CMT / LKW 506 / 305 / 306	LIBS LKF / LHL / YWK / YCY 305 / 306 / 405 / 201	EN G TCB 305	
	6B	MATH CKK 306	ECON THS NKY CYW 405 306	CHIN / NCD / NCD YHY / CMT / LKW 506 / 305 / 306	LIBS LKF / LHL / YWK / YCY 305 / 306 / 405 / 201	ENG WPW 306	
	6C	MATH NKL 405	ICT LKF	ENG LKO 405	LIBS LKF / LHL / YWK / YCY 305 / 306 / 405 / 201	NCD NWY 405	
	6D	MATH DL 406	CR	ENG JC 406	LIBS SYK 406	NCD THL 406	
15:05 – 15:40	6A	MATH CCM 305	<u>S6 X2</u> BAFS NKY 305 BIO PCK BIO CHEM CKW CHEM	GEOG LPW PSHE PED WE 405	CHIN / NCD / NCD YHY / CMT / LKW 506 / 305 / 306 CHIN / NCD / NCD YHY / CMT / LKW 506 / 305 / 306 ENG LKO 405 ENG JC 406	MATH M1 CCM 305	ENG TCB 305 ENG WPW 306 NCD LKW 405 NCD YCY 406
	6B	MATH CKK 306					
	6C	MATH NKL 405					
	6D	MATH DL 406					